
Ympäristötieteiden opiskelijat – MYY ry 
 
Hallituksen kokous 1/2019 
 
Aika: Perjantai 18.1.2019 klo 15 
Paikka: Viikki Think Company 
Osallistujat: Sonja Naalisvaara 

Saku Suhonen 
Milla Elsilä 
Kaisa Oikarinen 
Tuuli Ramos 
Senni Heimala 
Kati Kauppi 
Reetta Rossi 
Kasper Mickos Saapui klo 15:48 
Ellen Haaslahti Poistui klo 16:42 

 
Muut jäsenet: Jenni Jääskeläinen 
 
ESITYSLISTA 
 
1. KOKOUKSEN AVAUS 

Avataan kokous ajassa 15:04. 
 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 

3.1. PUHEENJOHTAJAN JA SIHTEERIN VALINTA 
Valitaan puheenjohtajaksi Sonja Naalisvaara ja sihteeriksi Saku Suhonen. 

 
3.2. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA 

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Minna Elsilä ja Senni Heimala. 
 

3.3. LÄSNÄOLO- JA PUHEOIKEUDEN MYÖNTÄMINEN 
Päätetään myöntää MYY ry:n jäsenille läsnäolo- ja puheoikeus kaikkiin hallituksen 
tuleviin kokouksiin. 

 
4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Naalisvaara ehdotti, että lisätään kohta 8. Vuoden 2018 jäsenmäärän hyväksyminen. 
Hyväksytään esityslista muutoksineen (liite 1). 

 
5. ILMOITUSASIAT 

Naalisvaara kertoi, että Nina Pelkonen, Tiia Suninen ja Sara Simola ovat olleet edustamassa 
MYY ry:tä Welcome Fairilla. Naalisvaara ja Kati Kauppi ovat olleet Pupu-tilan tapaamisessa. 
23.1. Viikin Think Company on kutsunut keskustelemaan yhteistyöstä, Naalisvaara ilmoittaa 
menevänsä. Todetaan, että Ekskutiimi tapaa viikolla 5. 

 
6. SAAPUNUT POSTI 



Ei saapunutta postia. 
 
7. PATENTTI- JA REKISTERIHALLINNON ASIAT 

Päätetään poistaa nimenkirjoitusoikeudet Jenni Jääskeläiseltä, Heidi Lehtiniemeltä ja Eero 
Lahtelalta. Myönnetään nimenkirjoitusoikeudet puheenjohtaja Sonja Naalisvaaralle, 
varapuheenjohtaja Kasper Mickosille ja taloudenhoitaja Ellen Haaslahdelle.  

 
8. VUODEN 2018 JÄSENMÄÄRÄN HYVÄKSYMINEN 

Jäsenrekisterin mukaan yhteensä 362 jäsentä, joista 340 opiskelijajäsentä ja 22 
ei-opiskelijajäsentä. Hyväksytään tämä MYY ry:n jäsenmääräksi. 

 
9. TALOUS 

9.1. TILINKÄYTTÖOIKEUDET 
Päätetään poistaa Jenni Jääskeläiseltä, Heidi Lehtiniemeltä, Saga Sundholmilta ja Eero 
Lahtelalta tilinkäyttöoikeudet yhdistyksen tiliin FI45 4055 0010 7259 07. Myönnetään 
puheenjohtaja Sonja Naalisvaaralle ja taloudenhoitaja Ellen Haaslahdelle, 
varapuheenjohtaja Kasper Mickosille ja toimintavastaava Kati Kaupille käyttöoikeudet 
yhdistyksen tiliin. Ellen Haaslahdelle myönnetään lisäksi oikeus käyttää yhdistyksen tiliä 
verkkopankin kautta. Kyseiseen tiliin myönnetään Visa Business Debit-kortit Kasper 
Mickosille ja Kati Kaupille. Lopetetaan Heidi Lehtiniemen ja Saga Sundholmin Visa 
Business Debit-kortit. 
 

9.2. HOLVI-TILIN OMISTAJANMUUTOS 
Valitaan MYY ry:n Holvi-tilin uudeksi omistajaksi Ellen Haaslahti. Eero Lahtelalta 
poistetaan käyttöoikeudet omistajanmuutoksen jälkeen. 

 
9.3. PÄÄTÖS MENOJEN HYVÄKSYMISESTÄ 

Päätetään myöntää taloudenhoitaja Ellen Haaslahdelle oikeus maksaa hallituksen 
kokouksissa etukäteen sovitut kulut. Alle 50 euron kuluja ei käsitellä hallituksen 
kokouksissa vaan kulut hyväksyy taloudenhoitaja. 

 
9.4. VUODEN 2018 TILINPÄÄTÖS 

Naalisvaara pyysi hallituksen jäseniä perehtymään Järjestöwikin Tilinpäätös-sivuun sekä 
myöhemmin jaettaviin dokumentteihin. 

 
9.5. HAALARIMERKKIEN JA MYYWEIN HINNAT 

Naalisvaara esitteli liitettä 2 Haalarimerkkien hinnat. Todetaan, että MYY ry:llä on vielä 10 
vanhaa jäsenmerkkiä jäljellä. Jenni Jääskeläinen myös totesi, että MYY ry:n uudelle 
jäsenmerkille on myös hyvä päättää jokin hinta.  
Päätetään MYY ry:n jäsenmerkin hinnaksi 3 euroa ja sovitaan, että vanhoja 
jäsenmerkkejä käytetään palkintoina eri tapahtumissa. Hyväksytään haalarimerkkien 
hinnat näillä muutoksilla. 
 
Päätetään MyyWein hinnaksi vuodelle 2019 10 euroa jäsenille ja 15 euroa ei-jäsenille. 

 
9.6. MUUT TALOUSASIAT 

Valitaan käteiskassavastaavaksi Tuuli Ramos. Naalisvaara ehdotti, että käteiskassan 
summan ylittäessä 1000e, luovutetaan käteinen taloudenhoitajalle, joka tallettaa summan 
pankkiin. Todetaan, että liikkuvassa käteiskassassa tulisi aina olla vakiosumma 300 euroa 



ja loput kaapissa. Hyväksytään ehdotus. Päätetään soveltaa alkuvuonna vuoden 2018 
talousarviota. 
 
Naalisvaara ehdotti, että myönnetään Suhoselle tulostussaldoa 5 euroa. Hyväksytään 
ehdotus.  
 
Naalisvaara ehdotti, että myönnetään 10e kokousevästä ensimmäiseen kokoukseen 
tapahtumatiimille, ekskutiimille ja fuksitoimikunnalle. Hyväksytään ehdotus.  
 
Naalisvaara kertoi, että eräs MYY ry:n jäsen, jolle on myönnetty MYY ry:n kunnia merkki, 
on hävittänyt omansa ja haluaisi ostaa uuden. Keskustellaan kunniamerkin hinnasta. 
Päätetään merkin hinnaksi 20 euroa. 

 
10. TILAT 

10.1. KERTSI 
Naalisvaara ehdottaa, että luovutetaan kertsin avaimet Sonja Naalisvaaralle, Kasper 
Mickosille, käteisvastaavalle Tuuli Ramokselle. Todetaan, että MYY ry:llä on neljä avainta 
kersin kaappiin. Päätetään myöntää avaimet Sonja Naalisvaaralle, Kasper Mickosille, Kati 
Kaupille ja Tuuli Ramokselle. 
 
Todetaan, että Jenni Jääskeläinen luovutti kahden entisen haltijan avaimet Kati Kaupille ja 
Tuuli Ramokselle. Saga Sundholm on luovuttanut Tessa Kauppisen avaimen Sonja 
Naalisvaaralle. 
 
Kasper Mickos saapui 15:48. 

 
10.2. HEDDA GABLER 

Päätetään myöntää Sonja Naalisvaaralle, Kasper Mickosille, Saku Suhoselle, Ellen 
Haaslahdelle, Reetta Rossille, Senni Heimalalle, Kati Kaupille, Tuuli Ramokselle, Milla 
Elsilälle ja Kaisa Oikariselle 24h-kulkuluvat Hedda Gableriin.  
 
Naalisvaara kertoi, että Pupu Prikaatin esikunta valitaan 9.2. klo 16, jonka jälkeen 
järjestetään Pupu-tilan korkkausbileet. HYY myöntää tukea tilan kalusteisiin. On 
ehdotettu, että tämän lisäksi isot ainejärjestöt maksavat kalusteista 100e ja pienet, kuten 
MYY ry, 50e. Naalisvaara kertoo, että tilaan on myös ehkä mahdollista päästä 
oleskelemaan, jos se ei ole varattu. Tilasta myös mahdollista saada kaappitilaa tavaroiden 
säilytykseen. Jenni Jääskeläinen totesi, että HYY myöntää myös järjestökohtaista 
kalustetukea, jota voitaisiin hakea kaappeja varten. 

 
11. VUOSIKOKOUS 

Päätetään pitää vuosikokous 20.2 klo 16:00 Agronomi-talolla. 
 
12. HALLITUKSEN KÄYTÄNNÖISTÄ SOPIMINEN 

12.1. KOKOUSKÄYTÄNNÖT 
Sovitaan, että seuraavan kokouksen ajankohta päätetään joko hallituksen kokouksen 
lopuksi tai doodlessa. Kokouskutsu jaetaan jäsenistölle vähintään 3 päivää ennen 
kokousta. Suhonen hoitaa tilavaraukset ja kokouseväät. Kokouseväiden budjetiksi 
päätetään 15 euroa per kokous. 

 



12.2. JÄSENREKISTERI 
Valitaan Ellen Haaslahti jäsenrekisterin vastuuhenkilöksi. 

 
12.3. HALLITUKSEN VASTUUNJAKO 

Sovittiin, että fuksi- ja tuutortoimintavastuussa ovat Milla Elsilä ja Ellen Haaslahti. Kasper 
Mickos huolehtii yhteydenpidosta ekskutiimin kanssa. Fuksitoimikuntavastuussa ovat Tuuli 
Ramos, Ellen Haaslahti ja Senni Heimala. Opintotoimikuntavastuussa on Reetta Rossi. 
Alumnitoimikuntaan yhteydenpitoa hoitaa Sonja Naalisvaara. Historiikkivastuussa on 
Sonja Naalivaasvaara. Leväperäisvastuussa on  Kasper Mickos. 

 
12.4. EDUSTAMINEN 

Naalisvaara kertoi, että viime vuonna MYY ry on korvannut puolet yhdestä 
alkoholittomasta illalliskortista ja tervehdykset 15 euroon asti, kun kutsun lähettänyt 
järjestö täyttää tasavitosia tai -kymppejä. Jääskeläinen esitti, että korvattaisiin koko 
summa yhdestä alkoholittomasta illalliskortista, sillä rahaa jäänyt aiempina vuosina 
käyttämättä, eikä MYY ry ollut edustamassa kuin kahdessa vuosijuhlassa.  
Päätetään, että MYY ry korvaa yhden alkoholittoman illalliskortin ja tervehdykset 15 
euroon asti, kun kutsun lähettänyt järjestö täyttää tasavitosia tai -kymppejä. 
 
Sovittin, että edustukset jaetaan vapaaehtoisuuden perusteella. Jos edustajia on kaksi niin 
kulut jaetaan. Valinnassa suositaan vähemmän edustaneita. Mikäli halukkaita kuitenkin 
paljon, arvotaan osallistujat. 

 
13. TIEDOTUSASIAT 

13.1. ADOBE CC-OHJELMISTO 
Leväperäisen päätoimittaja Aku Haapanen, on pyytänyt hallitusta tekemään päätöksen 
Adobe CC -lisenssin hankkimisesta Leväperäisen taittajalle, jonka vuosimaksu on 241,80 €. 
Perusteluna lisenssin hankkimiselle on, että taitosta vastaava Leviksen AD, Nelli Honkela, 
asuu Viikissä ja kulkeminen Aleksandriaan, jossa ainoat multimediatietokoneet ovat, 
hankaloittaisi lehden taittamista. Todetaan, että lisenssiä voidaan hyödyntää myös 
muussakin, kuten esimerkiksi haalarimerkkien suunnittelussa. Päätetään myöntää lisenssi 
Honkelalle yksimielisesti. 

 
13.2. MUUT TIEDOTUSASIAT 

Tiedotusvastaava Kaisa Oikarinen lupaa huolehtia MYY ry:n saapuneesta ja lähtevästä 
postista sekä hallituksen sähköpostilistalle saapuvista jäsenistölle välitettävistä 
sähköposteista. Naalisvaara toteaa, että Leviksen hallitusesittelyyn tulevat tekstit on 
toimitettava kuun loppuun mennessä. Oikarinen lupasi koostaa seuraavaan Levikseen 
tapahtumien päivämäärät. Suhonen huolehtii pöytäkirjat MYY ry:n sivuille ja Facebookiin. 

 
14. OPINTOASIAT 

Rossi kertoi, että parhaillaan suunnitellaan uutta OPSia joka tulee 2020. 
 
15. TYÖELÄMÄASIAT 

Heimala kertoi, että SYKE vierailu VV:n kanssa, yksi myyläinen jättänyt tulematta. Sisältö oli 
aika talouspainotteinen. Hän ehdotti uutta vierailua myöhemmin vain myyläisten voimin. 
Heimala aikoo olla yhteydessä Kotka Millssiin, jotka ovat olleet kiinnostuneita sponsoroimaan 
ensi syksyn haalareita. 

 



16. KERHOTOIMINTA 
Elsilä kertoi tehneensä toimintakalenterin. Liikuntakerho on järjestäytynyt jo kerran, ja 
järjestäytyy uudelleen taas 19.1. Elsilä kertoi aikovansa lähestyä kerhoja ja pyytää tulevan 
vuoden toimintasuunnitelmia. Mietitään myös yhteisen toimintasuunnitelmaillan 
järjestämistä.  
 
Sovitaan, että tapahtumaa järjestäessä tulee varmistaa kalenterista, ettei ole päällekkäisiä 
varauksia. Lisäksi ajankohta on varmistettava vielä Elsilältä. Tapahtumista tulee tiedottaa 
viimeistään viikko ennen. Tapahtuman jälkeen järjestäjä käy itse merkitsemässä 
osallistujamäärän toimintakalenteriin. 
 
Ellen Haaslahti poistui kello 16:42. 

 
17. MENNEET TAPAHTUMAT 

Welcome fair-tapahtumassa 9.1. MYY ry:tä oli edustamassa kolme henkilöä. 
MYY on Ice-luistelueksku järjestettiin 19.1. ja tapahtumaan osallistui 8 henkilöä. 
Syke-eksku oli 15.1., johon osallistui 9 henkilöä. 

 
18. TULEVAT TAPAHTUMAT 

18.1. Karonkka 
Naalisvaara kertoi selvittäneensä Nuuksion saunojen hintoja, jotka todettiin liian kalliiksi. 
Ehdotetaan ohjelmaksi pulkkamäkeä ja saunavuoroa B-grundilla. Päätetään järjestää 
Karonkka 13.2. ja tapahtuman budjetiksi 70 euroa. Tuuli Ramos lupasi varata B-grundin 
Karonkkaa varten. 

 
18.2. Alina-varaus 5.2. 

Kauppi kertoi, että vuorolla aiotaan järjestää sitsit. Teemaksi ehdotetaan jotain formaalia. 
Budjettia tarkastellaan sunnuntain 20.2. tapahtumatiimin palaverissa. Naalisvaara ehdotti 
kaverisitsejä, jolloin osallistujamäärä saataisiin todennäköisemmin täyteen. Päätetään 
järjestää 5.2. sitsit Alina-salissa. 

 
18.3. Kotiviinikilpailu  

Päätetään järjestää Kotiviinikilpailu vappuaattona 30.4. Toimintavastaavat varaavat B- ja 
C-grundi, sekä B-grundin saunan. 

 
18.4. Karkkila 

Järjestetään Karkkila 15.-17.11.19. Toimintavastaavat varaavat Karkkilan. Kauppi esitti, 
että olisiko mahdollista varata isompia tiloja viikonloppua varten, sillä Karkkilassa ollut 
melko ahdasta. Todettiin kuitenkin, että vastaavaa tilaa, joka olisi ollut yhtä halpa, ei 
löydetty viime vuonna, ja että kaikki halukkaat pääsivät kuitenkin mukaan viime vuonna. 

 
18.5. Muut tulevat tapahtumat 

IK-MYY-Vasara- sitsit ovat tulossa. Toimintavastaavat ottavat yhteyttä Vasaraan, jonka 
vuoro on järjestää sitsit. Mickos kertoi, että liikuntakerhon järjestää avantouintia ja 
saunan Pikkukoskella 16.2. Kauppi kertoo, että Biosfääri haluaa järjestää jotain 14.2. 
Nousiainen 5.3. järjestetään mahdollisesti Pupulla. Tätä ennen toimintavastaavat ottavat 
kuitenkin yhteyttä Biosfääriin, jos he ovat järjestämässä jotain kyseisenä päivänä. 
Kurja-eksku järjestetään 28.2. Oikarinen kysyi vapun silliksestä. Kauppi sanoi olevansa 
Helix ry:hyn yhteydessä. 



 
19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Naalisvaara kertoi, että Meeri Näppilä oli ottanut häneen yhteyttä, ja kysellyt, onko kukaan 
MYY ry:ltä menossa Nuorten Ilmastokokoukseen 2.3. edustamaan. Mikäli ei, Näppilä oli 
kertonut olevansa halukas. Sovittiin, että Näppilä voi mennä. 
Näppilä myös kyseli, voisiko MYY ry teettää esim. kangaskasseja tai vaatteita varustettuna MYY 
ry:n uudella logolla? Heimala kyseli tuotteiden ympäristövastuusta, Naalisvaara totesi, että 
valmistajat valittaisiin tietysti huolella. Oikarinen mietti mahdollisuutta painattaa merkki 
esimerkiksi vanhoihin kangaskasseihin. Päätetään selvittää mahdollisuuksien mukaan 
ekologista tapaa valmistaa tuotteita. 
 
Alina-koulutus maanantaina 21.1. Kati Kauppi ja Tuuli Ramos ovat menossa. 
 
Heimala kertoi, että Anna Öhman on tiedustellut MYY ry:n ruotsinkielisestä tiedotuksesta 
(esim. työmahdollisuudet). Todetaan, että ruotsinkielistä tiedotusta ei ole kovin paljon, eikä 
tarvetta sellaiselle. Elsilä kertoo, että TveX-tutkintoa käyvät todennäköisesti tiedottavat 
keskenään. Heimala ehdottaa jotain yhteistyötä Svenska Naturvetarklubbenin kanssa. 
 
Naalisvaara esittää, että hallitus käyttää nakkilistana Trello-sovellusta. 
 
Mickos kertoi, että MYY ry on saanut vuosijuhlakutsun ruotsinkielisten maatalous -ja 
metsätieteilijöiden 100-vuotsijuhlille 22.3. Illalliskortti kustantaa 70 euroa. Todetaan, että 
kukaan ei osannut vielä sanoa pääsevänsä. 

 
20. SEURAAVA KOKOUS 

Päätetään pitää seuraava hallituksen kokous 4.2. klo 17:00. 
 
21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Päätetään kokous ajassa 17:44. 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi Helsinki __/__.2019 
 
 
______________________________ ______________________________  
Sonja Naalisvaara, puheenjohtaja Saku Suhonen, sihteeri 
 
 
 
 
______________________________ ______________________________  
Senni Heimala, pöytäkirjantarkastaja Milla Elsilä, pöytäkirjantarkastaja 
 
 
LIITTEET 
Liite 1 Esityslista 
Liite 2 Merkkihinnasto 2019 
 
 


